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Stäng annonsen

Publicerad 13 december 2006 kl. 15:53

Nyvald ledamot vill ha en talarstol till
Ställ in ytterligare en talarstol i salen där kommunfullmäktige håller sina möten. Det
föreslår nyvalde kommunfullmäktigeledamoten Robin Holmberg (m).

ÄNGELHOLM. Ungmoderaterna i Ängelholm ställde till med en riktig skräll
vid höstens val till kommunfullmäktige. Det blev ett mandat i norra och ett i södra valkretsen till
moderaternas ungdomslista. Ytterligare två moderater på ungdomslistan kom in i fullmäktige via partiets
huvudlista.
En av de fyra heter Robin Holmberg. Nu har han skrivit sin första motion.

Som nyvald ledamot har han fått sätta sig in i hur mötesrutinerna fungerar. En sak han lagt märke till är
att anförandena och replikskiftena tar väldigt lång tid och att mötena förlängs i onödan.
Han föreslår därför att en andra talarstol ställs på plats i bibliotekets hörsal, där kommunfullmäktige håller
sina sammanträden. Det skulle spara tid och göra debatten livligare och mer intressant för åhörare och
radiolyssnare, enligt honom.
När en ledamot får ordet ropas nästa talare upp. När den första pratat färdigt kan den andra inleda sitt
anförande direkt.
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